
美国宠物展2025GPE|背心式狗狗猫咪胸背带小型犬反光遛狗绳狗背带
用品展览会

产品名称 美国宠物展2025GPE|背心式狗狗猫咪胸背带小型
犬反光遛狗绳狗背带用品展览会

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/件

规格参数 展览会大鹏:国际展会组展组团
shzpexpo:福贸国际展览
展览会摊位:展位安排-搭建-布展

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

2025美国奥兰多全球宠物用品展览会

GLOBAL PET EXPO 2025

展期：2025年3月19-21日

展馆：美国佛罗里达州奥兰多奥兰治县会议中心

主办：美国宠物用品协会（APPA）；美国宠物行业经销商协会（PIDA）

中国企业参展：福贸展会大鹏zpexpo

GPE展会详情：

GLOBAL PET EXPO美国奥兰多宠物展由美国宠物用品协会（APPA）及宠物行业经销商协会（PI
DA）主办，是具有国际影响力的宠物専業贸易展之一，奥兰多宠物展的新品发布，将是目前为止今年全
球蕞大规模的一次宠物新品发布，超过1000款产品会亮相。

The New Products Showcase gives exhibitors the opportunity to highlight their newest products and gives attendees a
chance to preview all the newest products hitting the industry in one location at the Show.  This 45,000 square foot
space on the trade show floor is set aside to recognize the year's best creative efforts in New Product and Point-of-
Purchase Displays. With nearly 1,000 entries, this is the largest new products showcase at any pet product industry
trade show in the world. The New Products Showcase “Best in Show” awards are the most coveted awards given in
the industry. See the New Products Showcase Winners.



Interested in exhibiting? Companies must be an APPA member, PIDA member or a supplier to be eligible to
exhibit. 

Interested in attending? Global Pet Expo is open to independent retailers, distributors, mass-market buyers, and
qualified members of the media. 

Join us at Global Pet Expo and bring your success to life! It’s good for your business and pets everywhere.
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